

WARWICK SCHOOLS FOUNDATION LAUNCH BOARDING FOR SIXTH FORM GIRLS WARWICK SCHOOLS 為本校預科女生提供寄宿服務

The Warwick Schools Foundation is pleased to announce that from September 2023, they will be welcoming Sixth form girls to board at their high achieving **King's High School, Warwick.** King's High moved in 2019 to a brand new, purpose built school on the same campus as Warwick School and whilst boarding is a new venture for girls, boarding has a long and distinguished tradition at Warwick School, and in particular with many families in Hong Kong.



Warwick Schools Foundation 由 2023 年 9 月起為 King's

High School, Warwick 的預科女生提供寄宿服務。自 2019年, King's High School 遷至 Warwick School 校 舍時,已發展成一間嶄新而專業的學校,讓 King's High School 的女生獲得於 Warwick School 寄宿學習的機遇,體驗 Warwick School 源遠流長且別樹一幟的寄宿學校之傳統— 尤以 Warwick School 一直取錄大量來自 香港的寄宿生。



King's High School is one of the leading independent girls' schools in the UK, attracting a high number of applicants every year. The School was crowned Senior School of the Year in 2021/22 by the Independent Schools Association and offers A Levels in 23 subjects, together with the opportunity to complete the Extended Project Qualification (EPQ), PSHEE covering topics including careers, financial independence, mental health, social media and values, and the Your Future Programme, which focuses on careers and planning for future directions.

King's High School 為英國首屈一指的私立女校,於 2021/22 年度更榮獲私立學校協會評為最佳高等中學,因此本校每年均有大量學生慕名而來報讀。本校預科生除了可以修讀提供 23 學科選修的傳統 A Levels 課程,亦可選修延展項目課程 (EPQ) 及 PSHE (個人、社會、衛生、經濟)教育,學習事業發展、自主理財、心理健康、社會媒體及價值取向,更可參與「建設妳的未來」計劃,讓學生規劃自己的事業及生涯。



In 2022 **66%** of students achieved **A*/A** for their A Levels, and **88%** achieved **A*-B**, with the most popular university destinations being Bath, Birmingham, Liverpool, UCL, Warwick and 10 students progressing to Oxbridge.

2022年,本校 66%的學生於 A Levels 取得了 A*/A 的成績;取得 A*-B 級成績者亦達 88%。憑著如此佳績,該年畢業生獲巴斯大學、伯明翰大學、利物浦大學、倫敦大學學院及華威大學等取錄;另有十名學生更考進牛津大學及劍橋大學。

The Extracurricular programme is extremely important to the School, and there are a number of academic societies and clubs that students are encouraged to participate in. Examples include Café Scientifique, the science society that prides itself on a programme of visiting speakers, a regular publication, and a team of student organisers who are passionate scientists, the Elite University Preparation Run, a after school club that helps pupils prepare their UCAS applications and Dissection Club, a club that gives students the chance to explore further how anatomy works through practical experiments.



本校十分注重學生的課外活動發展,因此為學生提供大量學會及學部供學生參與。其中值得留意的計有由一 班醉心科學的同學們組成的學會 Café Scientifique,除了定期邀請嘉賓演講,更會發表期刊。Elite University Preparation Run 則協助同學提交及準備 UCAS 的申請。另外 Dissection Club 則透過一連串的 實驗,讓學生認識解剖學並產生興趣。

Music is central to life at KHS and there are many instrumental ensembles and choirs, including wind bands, brass and jazz groups, rock and pop bands and chamber music. The new Music School provides state-of-the-art facilities, including a Conservatoire-style performance space. The high-tech, acoustically tuned building includes a stunning auditorium, rehearsal studio (including an organ from Birmingham Royal Conservatoire), two music classrooms, and 14 practice rooms.

音樂為 King's Hall School 的重點發展活動,本校亦培育出許多演奏團及合唱團,以及管樂團、爵士樂組合、 搖滾樂及流行曲樂隊及室內樂團等。本校嶄新的音樂學校提供新穎先進且聲正音準的設施,其中包括符合規 格的表演場地、美輪美奐的觀眾席、彩排室(當中擁有來自英國皇家伯明翰音樂學院的風琴),以及兩個課 室及 14 個練習室。



Warwick Schools Boarding across the Foundation is under the experienced leadership of Mr and Mrs Bull. Way House will provide comfortable, 'home from home', family-like accommodation in what is a beautiful heritage building, with high ceilings and large windows. Bedrooms are spacious and will be double occupancy and include study and relaxation space. A generous sitting room and a boarders' kitchen complete the accommodation, along with bathrooms. The house is deliberately family-sized and when full, will be 12-16 boarders.

Warwick School 的寄宿學校生活於寄宿總監 Mr Bull 及 Mrs Bull 的帶領下,為寄宿學生提供家一般的、溫馨 安穩的學習環境。Warwick School 的宿舍以家庭式設計,每間宿舍最多可容納 12-16 名宿生,古色古香,高 閣明窗。宿舍臥室寬敞舒適,可容納兩名宿生,並提供學習設施及休息空間。宿舍並設置氣派大方的社交室,以及廚房及浴室,一應俱全。

For breakfast and dinner, the whole boarding community will come together to eat in Warwick School dining room.

於早餐及晚餐時,本校全體宿生將於 Warwick School 食堂一起進餐。

A wide range of events and trips are part of every pupil's experience at King's High. Concerts, plays, festivals, sports fixtures, and visiting speakers all contribute to a rich and varied academic and cocurricular life. Trips, both within the UK and abroad, add a further dimension to school life. Our boarders will have access to all these activities as well as events organised specifically for them as part of the boarding experience.

為了讓學生獲得更精彩的寄宿生活體驗,本校除了組 織不同的節目及遊學團,亦安排音樂會、話劇表演、慶典、體育賽事以及嘉賓演講等,豐富學生的課業及課 餘時間。而本校的寄宿學生更可參與本校悉心提供的特色課外活動。

Examples of the boarders' trips at weekends are day visits to Brighton and London, and other activities may include music concerts, horse riding, shopping trips to Birmingham and Bicester Village, and visits to local sporting events.

特色課外活動包括往布萊頓及倫敦的遊樂團、往伯明翰及比斯特購物村的購物團,以及觀賞音樂會或本地的體育賽事,甚至騎術學習等。

Boarders also have full use of the schools' fantastic facilities, including the swimming pool, gym and indoor sports hall.

而寄宿生更可盡情使用本校卓越一流的設施,包括游泳池、健身室及室内體育館等。



Mrs Bull commented, "Drawing on our wealth of boarding experience within the Foundation, we are delighted to now extend our first-rate provision to King's Sixth Form students, and we very much look forward to welcoming them. As with our boys in Warwick School, we will create a boarding environment that is nurturing and will continue our scheme of buddying day pupils with boarders to ensure they feel integrated and enjoy their full experience of living in the UK".

誠如 Warwick School 助理寄宿總監 Mrs Bull 所言:「擁有源遠流長的寄宿學校之傳統的 Warwick School Foundation,很高興為我們的姊妹學校 King's Hall School 的預科生提供寄宿服務。我們與 Warwick School 的學生將一起締造勵志奮發的學習環境,讓日校生及寄宿生無分彼此互助互愛,令寄宿生融入並享受英國留學生活。」

In Summary 簡要:

- Girls boarding for Sixth Form 本校招收預科寄宿女生
- 23 A Level subjects offered A Level 可選修科目多達 23 科
- In 2022, 66% A*-A and 88% A*-B 於 2022 年 A Levels, 66%的學生取得 A*/A;88%的學生取得 A*-B
- In 2021, Independent Senior School of the Year 於 2021 年獲選為「最佳私立高中」
- Strong Extracurricular programme 卓爾特出的課外活動
- Boarding for up to 16 girls in Way House. Large, double occupancy rooms, on the same campus as Warwick School.

宿舍 Way House 位於 Warwick School,最多容納 16 名女生,房間寬敞舒適



Place 經常往返地點	Miles from School 與本校相距(以英里計)
Warwick Castle 華威城堡	1
Warwick University 華威大學	10
Birmingham 伯明翰市	28
Leicester 李斯特市	35
Nottingham 諾丁漢市	60
Heathrow 希思羅機場	83

King's High Warwick

Warwick Warwickshire



ng's High hool	
	Girls 女校

	• • • •			
\\/\\/\/	kings	hισ	hwarwic	
	11155	115		N.CO.UK

King's High Warwick's approach – Academic, Inspiring, Empowering

My Message to you:

"King's girls achieve top academic results and go on to achieve places on some of the most competitive university courses."

A King's High education opens doors, hearts, and minds. As one of the UK's leading schools for girls, we are educating the Changemakers of the future - young women who will go out into the world and make a positive difference, inspired by strong values and a powerful sense of social responsibility.

With over 140 years' experience of educating young women, we are proud to put each girl's wellbeing and aspirations at the heart of all we do. In our rapidlychanging world, we know that our students will need core skills and values to enable them to thrive: creativity and curiosity; empathy and emotional intelligence; teamwork, networking and leadership opportunities - as well as the digital skills that are so valuable in the age of Artificial Intelligence.

As an academically selective school we strive for excellence in all we do and aim to foster a love of learning, intellectual curiosity and independence of thought in a stimulating environment that enables girls to explore and develop their gifts and talents, and discover new ones.

We have recently invested £44 million to create our world-class, state-of-the-art school on the same Foundation site as our brother school, Warwick School. As one of the largest investments in girls' education in the UK, it's testament to our determination to create inspirational spaces which provide unparalleled opportunities to combine the very best traditions of girls' education with all the benefits of co-educational opportunities outside the classroom. We call it the 'best of both worlds.'

King's High Warwick 的教學模式 -學業出眾,勵志奮發,獨立自主 我們的話:

"King's High Warwick的女生學業成績超卓,畢業後報讀競爭激烈的 大學課程多獲得取錄。"

King's High Warwick是一間有着領先地位的女校,以海納百川及開放心 靈為教育宗旨,教育女生正向價值及社會責任,塑造她們成為未來的革新 者,投身社會後,為世界帶來正面的改變

作為一間有着140年教學歷史之女校,我們一直樂於關顧學生的福祉及志 向。本校深明學生需要相應的技能在這瞬息萬變的社會發展·因此致力提供 學習的機遇,包括創新意念、求知精神、理解能力、高情商數、團體精神 人際網絡、領導才能,以及現今人工智能時代所需要的數碼知識及技能。

本校對於學術教育非常講究,然而本校出色的學業成績乃建基於一直致力培 育女生對於學習的熱愛、知識的追求,以及於動感活躍的環境中保持獨立的 思考能力,讓她們發掘自己的既有天賦及才華。

本校最近斥資近四千四百萬英鎊於本校之姊妹學校Warwick School校園內 建設嶄新校舍,配以先進新穎的教學設施,讓本校女生在本校的最大投資項 目中獲得更多更全面的學習體驗,接受女校教育的同時,亦能與Warwick School男生一起參與社交及課外活動,可謂相得益彰。

Independent School 私校			Christian 基督教			
4 acres 英畝	Enclosed Car 獨立校園	mpus Ag	e Range of S 學校學会	School 主年齡 3-18		
Total	00 Students 校人數 80 Girls	DO Total 寄初	0 Boarders 屆人數	*will offer 6th form boarding from SEP-2023 N/A Girls 女生		
Percentage	e of Boarders stay e of International S es Mix Excluding Brit	Students 國際學生	≣比例 5%	±比例 95% Countries國家		
HK Students 香港學生 (2022)		4				
Mainland	Chinese Students	中國內地學生 (202	22) 4			
GBP per	2022/2023	Year 7-13	Ē	£15,126		
Educatio Program 提供課程	mes offered		ccalaureate	programme accredited by		
Staff/Stu 師生比例	dent ratio	For A level o 1 to 10	n average ²	平均		
Fnalish	anguage Teach	ing VFS 有				

English Language Teaching YES 有 provided if needed 英語輔導班

2022 Academic Results 學術成績

	8-9	8-9		7-9		6-9	
GCSE	54%	6	78%		89%		
	A*	A*-A		А*-В		A*-C	
AL	27%	65%		88%		96%	

Oxbridge university rate 牛津劍橋大學率 (2022) 10% Oxbridge and Russell Group university rate 79% 牛津劍橋及羅素集團大學率 (2022) Number of Students go on to U.S. 每年3-4 every year university 考進美國大學的學生人數

Location 學校地點 Nearest Airport(s) 最近機場: Birmingham伯明翰機場

Cost of Airport Transfer per journey 機場接送每程費用:£30

Drive from London距離倫敦車程 1.5 hours drive from London. 距離倫敦1.5小時車程





